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مسابقات بسکتبال قهرمانی آسیا
فیلیپین بعد از 42 سال 

ایران را شکست داد
یک س��ایت فیلیپینی با اشاره به بردی که 
تیم ملی بس��کتبال این کش��ور مقابل ایران به 
دست آورد، اعلام کرد این برتری بعد از 42 سال 
به دست آمده است. ۸۳ بر ۷۸؛ این نتیجه ای بود 
که در دیدار روز دوشنبه تیم های ملی بسکتبال 
ایران و فیلیپین در روز دوم مرحله دوم مسابقات 
قهرمانی آس��یا در چانگش��ای چین و به سود 
فیلیپینی ها رقم خورد. به نقل از مهر، تیم ملی 
بسکتبال فیلیپین در حالی در این دیدار صاحب 
برتری شد که در فینال دوره پیشین مسابقات 
قهرمانی آسیا برابر ایران شکست خورده بود و 
به نایب قهرمانی بسنده کرده بود. فیلیپین البته 
در دیگر دیدارهای قهرمانی آس��یا که پیش از 
فینال مسابقات 2۰۱۳ برگزار شد نیز نتوانسته 
بود ایران را شکست دهد؛ کاری که بالاخره در 
دیدار امروز با کم��ک بازی خوب بازیکنانش و 
بویژه آندری بل��چ آمریکایی موفق به انجام آن 
شد. سایت فیلیپینی راپلر با اشاره به این دیدار و 
نتیجه به دست آمده در آن آورده است: تیم ملی 
بسکتبال فیلیپین آخرین بار در مسابقات ۱۹۷۳ 
قهرمانی آس��یا که در مانیل برگزار شد، مقابل 
تیم ملی ایران به برتری دست یافت. برد دوشنبه 
این تیم برابر تیم ملی ایران بعد از 42 س��ال به 
دس��ت آمد. این سایت همچنین در بخشی از 
مطل��ب خود به بازی خوب آندری بلچ، بازیکن 
پست ۵ فیلیپین اشاره کرد و اینکه این بازیکن 
آمریکایی با بازی خوب خود عملا حامد حدادی 

ایران را از کار انداخت.

برای دایی و مواضع جدیدش
دور زدن ممنوع!

شاید اگر برانکو به تراکتورسازی می باخت و 
اخراج می شد، امروز دایی با لبخند کنار طاهری 
و خوردبین عکس یادگاری می گرفت. همانقدر 
که س��ایه قلعه نویی بالاس��ر تیم های سابقش 
وجود دارد، دایی هم آلترناتیو همیشگی نیمکت 
پرس��پولیس اس��ت. آلترناتیوی که امسال هم 
بحث انتخاب او به جای برانکو مطرح شده بود 
اما با برد پرسپولیس مقابل تراکتورسازی، ماجرا 
تقریبا منتفی شد. حالا بعد از برد پرسپولیس و 
بسته شدن پرونده اخراج برانکو، بهمن دهقان، 
نماینده تام الاختی��ار دایی مصاحبه کرده و به 
فارس گفته دایی هیچ وقت حاضر نمی شود با 
مدیران فعلی این باشگاه کار کند: »سرپرست 
فعلی باش��گاه پرس��پولیس از امضاکنندگان و 
عوامل برکناری دایی در درفشی فر بود. از سال 
قب��ل تا حالا چه اتفاقی ممکن اس��ت رخ داده 
باش��د که دایی آن رفتارهای زشت را فراموش 
کرده و در این ش��رایط که خ��ودش تیم دارد 
بیاید و روی نیمکت سرخ پوش��ان بنش��یند؟ 
او در صب��ا آرامش کام��ل دارد و ابتدای فصل 
هم چ��ون با مدیران صبا یا عل��ی گفته بود با 
وجود اینکه باش��گاه راه آهن را دوس��تان علی 
آقا خریده اند و به وی پیش��نهاد سرمربیگری 
۵ س��اله دادند ولی پاسخ رد داد. با این مدیران 
حضور دایی در پرس��پولیس به شوخی شبیه 
اس��ت«. دهقان احتمالا فرام��وش کرده دایی 
قبلا با رویانیان هم ماجراهای مشابهی داشت 
و تندترین مواضع را علیه او گرفته بود اما لیگ 
سیزدهم خیلی راحت همه چیز را فراموش کرد 
و با رویانیان دست همکاری داد. دایی چند ماه 
قبل از همکاری با رویانیان، گفته بود این مدیر 
نظامی بزودی از فوتب��ال می رود و امثال دایی 
و کریمی ماندگار هس��تند اما بعد از نشستن 
روی نیمکت پرسپولیس، بلافاصله به سفارش 
رویانیان کریمی را کنار گذاش��ت. در آن زمان 
هم او مثل امسال با تیم دیگری قرارداد داشت 
و بعد از دریافت پیش��نهاد پرسپولیس قرارداد 
طولانی مدتش را فس��خ کرد. دایی بهتر از هر 
کسی می داند فوتبال بازی لحظه هاست و زمان 
موضع گیری، حساب ویژه ای روی فراموشکاری 

طرفداران متعصبش باز می کند.

هجوم فوتبالیست ها 
به سواحل جنوب شرق آسیا

مالزی، سنگاپور و تایلند از مقصد تفریحی 
بازیکنان فوتبال، می تواند به مقصد کاری آنها 
تبدیل ش��ود. در س��ال های گذشته، بازیکنان 
رده ب��الای ایرانی به اروپا و بازیکنان مس��ن یا 
درجه 2، به لیگ های عربی ترانسفر می شدند. 
حالا بازیکنان متوسط و ناآماده ایرانی هم یک 
مقصد خارجی برای فوتبال شان پیدا کرده اند. 
آنها به جای تفریح، این بار برای ادامه فوتبال به 
جنوب شرق آسیا می روند و در یک لیگ سبک 
و س��طح پایین، هم می توانند به تفریح ش��ان 
برس��ند و هم پول در بیاورند. محسن بیاتی نیا 
اخیرا به لیگ تایلند ترانسفر شده و رضا حقیقی، 
هافبک سابق پرس��پولیس که زمانی قرار بود 
جای نکون��ام را در تیم ملی بگی��رد هم لژیونر 
جدید ایران در کش��ورهای جنوب ش��رق آسیا 
خواهد بود. شاید از این به بعد، تایلند و مالزی 
مقصد اصلی بازیکنانی در این سطح باشد. کار 

کم، پول خوب و البته تفریح زیاد!

به بهانه بازگشت محمد بنا به تیم ملی فرنگی
ابزار موفقیت برای او مهیاست؟

علیرض�ا هنرمنش: محمد بن��ا درحالی پس از 
حدود یک سال و نیم به عنوان سکاندار تیم ملی 
کش��تی فرنگی معرفی شد که نمایندگان ایران 
باید کمت��ر از یک س��ال دیگ��ر در بزرگ ترین 
آوردگاه ورزش��ی جه��ان ب��ه می��دان بروند. بنا 
پ��س از مذاکرات مثبت با رس��ول خادم، رئیس 
فدراس��یون کشتی تصمیم به بازگشت گرفت و 
بلافاصله اعلام کرد نخستین اردوی هماهنگی 
فرنگی کاران نیز باید از روز ۱2 مهرماه آغاز شود. 
پس از این اتفاق مثبت در کش��تی فرنگی ایران 
می شد به راحتی حدس زد تیم قبلی محمد بنا 
دوباره به کادر فنی تیم ملی دعوت شوند و دوباره 
ش��اهد حضور مربیانی همچون رسول جزینی، 
محمدعلی چمیانی، برادران اسفندیاری فر، فرهاد 
اس��ماعیل نژاد، بهروز حضرتی پور و سرپرس��ت 
همیش��گی تیم ملی در زم��ان محمد بنا، یعنی 
حسام الدین جعفری باشیم. البته هنوز حکمی 
برای این مربیان صادر نش��ده و قرار است نفرات 
پیشنهادی محمد بنا پس از بررسی شورای فنی 
به کادر فنی تیم ملی اضافه شوند. از سویی هنوز 
جزئیات زیادی از مذاکرات خادم و بنا منتش��ر 
نش��ده و هیچکس نمی داند اختیارات سرمربی 
جدی��د تیم ملی کش��تی فرنگی تا چ��ه میزان 
تعریف شده ولی مطمئنا اختیارات بنا تا اندازه ای 
ب��وده که وی با رضایت کامل این مس��ؤولیت را 
قبول کرده، چراکه علیرضا رضایی، س��خنگوی 
فدراس��یون کشتی معتقد اس��ت بنا با برگزاری 
رقابت ه��ای انتخابی در تم��ام اوزان به جز وزن 
حمید سوریان موافقت کرده است. آنچه مسلم 
است محمد بنا همانطور که در اظهارنظر کوتاه و 
مختصر خود بعد از قبول سرمربیگری تیم ملی به 
اطرافیانش اعلام کرد: مهم ترین هدفش موفقیت 
و بازگشت کش��تی ایران به جایگاه قابل قبولی 
در المپیک 2۰۱۶ برزیل اس��ت و باید قهرمانان 
باتجرب��ه و نام��دار خود را هر چ��ه زودتر از نظر 
روح��ی و روانی مهیای حضور در میادین بزرگ 
کند. به ه��ر حال فصل جدید کش��تی فرنگی 
ایران با رفتن حس��ن بابک و اح��د پازاج از راس 
ام��ور و حض��و ر محمد بنا و همکاران��ش از روز 
گذش��ته آغاز ش��ده و باید منتظر ماند و دید آیا 
وضعیت ناامیدکننده فرنگی کاران در رقابت های 
 جهان��ی آمری��کا در آین��ده ای نزدی��ک بهبود 

خواهد یافت یا خیر؟
محمد بنا: قول قهرمانی المپیک نمی دهم ■

س��رمربی تیم ملی کش��تی فرنگی گفت: به 
خاطر گریه های مادرم و عشقی که به مردم دارم 
دوباره به تیم ملی کشتی فرنگی بازگشتم. محمد 
بنا  که دیروز دوشنبه به صورت تفصیلی با ایسنا 
حرف زده بود در رابطه با بازگشت دوباره خود به 
تیم ملی کش��تی فرنگی اظهار کرد: هر چند در 
طی 4 سال گذشته کادرفنی کشتی فرنگی برای 
موفقیت این تیم زحمات زیادی کشیده است اما 
در شرایط کنونی به دلیل برهم ریختگی و عدم 
هماهنگی که بین کادرفنی و کشتی گیران وجود 
دارد به نظر می رس��د باید روی مسائل روحی و 
روانی کش��تی گیران کار زیادی صورت گیرد تا 
کش��تی گیران بتوانند دوباره به ش��رایط اید ه آل 
خود بازگردند. البت��ه برای قهرمانی در المپیک 
من در ح��ال حاضر قول نمی ده��م چون واقعا 
زمان ۱۰ ماهه فرصت کمی است برای قهرمانی 
در المپیک و به یک پروس��ه حداقل ۷ ساله نیاز 
است تا ما بتوانیم شرایط قابل قبولی را برای تیم 
کش��تی فرنگی رقم بزنیم. بنا اضافه کرد: بعد از 
المپیک لندن تقریبا یک وقفه ۳ ساله برای تیم 
اتفاق افتاده و ش��رایط کار را برای من سخت تر 
کرده است اما تمام تلاشم بر این است تا بتوانم 
در این مدت باقیمان��ده این تیم را از نظر روانی 
به شرایط ایده آل و خوبی برسانم تا بتوانیم برای 
کسب ۳ سهمیه باقیمانده در رقابت های گزینشی 
ش��رایط خوبی را فراهم کنیم. از نظر جسمانی 
کش��تی گیران هیچ مش��کلی ندارند و می توانم 
بگویم این تیم از نظر قدرت بدنی یکی از بهترین 
تیم های دنیاس��ت. بنا همچنین در رابطه با این 
پرس��ش که آیا مرحوم مادرتان آرزوی بازگشت 
شما به کش��تی فرنگی را داشت یا خیر؟ افزود: 
مادرم سال ها در کنار من بود و با گریه های من 
به خاطر باخت کشتی گیران برای فرنگی کاران 
گریه می کرد. یکی از مشکلات بزرگی که سبب 
ش��د چند سالی از کش��تی فرنگی دور باشم، به 
خاطر بیماری مادرم بود چون او از یک بیماری 
سخت رنج می برد و از تمرکز لازم برخوردار نبود 
به همین خاطر 24 ساعت مراقبش بودم. حتی 
سال های آخر بیماری اش قادر به حرف زدن نبود 
و همیشه آرزو داشت من را دوباره در کنار تشک 
کشتی ببیند و شاهد بازگشت من به فدراسیون 
کشتی باشد. وی علاقه زیادی به حمید سوریان 
داشت و عاش��قانه او را ستایش می کرد. حال با 
رفتنش دوس��ت دارم دوباره به آرامش برسم و با 

فراق بال به کشتی فرنگی کمک کنم.

گزارش اخبار

باربد بهراد: اگرچه سعید عباسی صریحا صحبت از 
تعویض کادر فنی تیمش نکرده اما حرف دوپهلوی 
او درباره زمان بازگشت تونی اولیویرا نشان می دهد 
خبرهایی در راه اس��ت. قبل از اینکه لیگ پانزدهم 
آغاز ش��ود بعضی از س��ایت های نزدیک به باشگاه 
تراکتورسازی خبر دادند که شاید به خاطر اتفاقات 
روز پایان��ی لیگ چهاردهم که منجر به از دس��ت 
رفتن قهرمانی تراکتورس��ازی شد شاید دیگر تونی 
اولیویرا در کس��وت س��رمربی تیم هرگ��ز به ایران 
بازنگ��ردد. در این بین مدیر برنامه های ایرانی او هم 
به خوبی نقش آتش بیار معرکه را ایفا کرد و هر روز 
به این حواش��ی دامن م��ی زد. این پیرمرد پرتغالی 
حدود ۵ سالی می ش��ود که هیچ پیشنهادی برای 
مربیگری ندارد و قطعا تنها گزینه اش برای کس��ب 
درآمد همین تراکتورس��ازی بود و بس. در آن سو 
مدیرعامل تراکتورسازی هم مدام به هواداران وعده 
می داد مربی آنها در لیگ پیش رو تنها اولیویرا است. 
س��رانجام مطابق انتظارات تونی آمد اما نتایج او با 
تیمش بهت آور بود. باخت های متوالی باعث شد از 
چند وقت قبل خبر خ��روج او از بدنه تراکتوری ها 
ده��ان به دهان بچرخد. اما کادر مدیریتی کماکان 
به او فرصت داد تا بازی بزرگ مقابل پرس��پولیس. 
با توجه به رکورد ۱4 س��ال عدم پیروزی قرمزهای 
ته��ران در تبری��ز خیلی ها تص��ور می کردند با این 
پیروزی خانگی اولیویرا می تواند تیمش را به ساحل 
آرام��ش نزدیک کند. اما یک باخت خانگی موجب 
شد شایعات قبلی جدی تر از قبل جان بگیرد. سعید 
عباس��ی در پاسخ به س��وال خبرنگاری از او درباره 
بازگش��ت تونی از پرتغال گفت: بازگشت او دست 
خودش است! این حرف دوپهلو به روشنی مشخص 
می کند تراکتوری ها به صورت جدی به فکر تعویض 
کادر فنی افتاده اند. از این رو چند گزینه به صورت 
جدی در حال بررس��ی است که شاید همین روزها 
خبر حض��ور یکی از این افراد از س��وی مدیرعامل 
باشگاه مخابره شود. امیر قلعه نویی نخستین گزینه 
عباسی است که رزومه خوبی در تبریز دارد. اگرچه 
در چند س��ال اخیر هواداران تراکتورس��ازی بارها 
به خاطر جدایی ناگهانی قلعه نویی و پیوستنش به 
اس��تقلال در آغاز لیگ هشتم حرفه ای از او انتقاد 
کردند و ش��عارهای تندی را علیه اش سر دادند اما 
قلعه نوی��ی توانایی جمع کردن این تیم شکس��ت 
خ��ورده را دارد. از لحاظ مالی تراکتورس��ازی هیچ 
مشکلی ندارد و از حیث مهره هم این تیم از بهترین 
تیم های لیگ پانزدهم به ش��مار می رود. از این رو 
قلعه نوی��ی ترجیح می دهد از بین پیش��نهادهای 
موجود از جمله حضور در سیاه جامگان مشهد، به 
تبریز بازگردد. البته ش��اید به خاطر واکنش منفی 
هواداران، طرفین به توافق نرسند. گزینه دیگر که 
صحبتش به صورت جدی مطرح ش��ده افش��ین 
قطبی است؛ سرمربی سابق پرسپولیس که آخرین 

قهرمانی قرمزها در لیگ برتر با او صید شد. قطبی 
۳ سال متوالی در لیگ ژاپن مربی گری کرد تا نشان 
دهد از این حیث بین المللی ترین مربی ایرانی حاضر 
در جهان است. حالا باید دید مدیران تراکتورسازی با 
او به توافق می رسند یا نه. یکی از نزدیکان قطبی در 
گفت وگو با خبرنگار بولتن نیوز صریحا این پیشنهاد 
را تایید کرد اما از افش��ای جزئیات خودداری کرد. 
گزینه دیگر که روز یکشنبه بعضی از رسانه ها از او 
نام بردند فراز کمالوند است. سرمربی فعلی گسترش 
فولاد که سابقه حضور در تراکتورسازی را هم دارد. 
اما با توجه به حواشی حضور او در این تیم پرطرفدار 
گفته می شود حراست سازمان لیگ از او تعهد گرفته 
است در تراکتورسازی مربی گری نکند. عنوان شده 
ش��عارهای غیرفوتبالی روی سکوها و خط دادن به 
لیدرها یکی از اتهامات کمالوند است که سازمان لیگ 
در چند س��ال قبل مانع حضور او در تراکتورسازی 
ش��د. اگرچه بعضی ه��ا از فرهاد کاظمی و رس��ول 
 خطیبی هم نام می برند اما به نظر می رسد یکی از 
۳ گزینه یاد ش��ده شانس بیشتری برای جانشینی 
تون��ی اولیویرا دارند. این��ک باید منتظر ماند و دید 
تصمیم سعید عباس��ی و مهم تر از او هیات مدیره 
تراکتورس��ازی چ��ه خواهد بود. س��تاره هایی مثل 
سروش رفیعی و بختیار رحمانی از آمادگی سابق به 
دور هستند و گفته می شود تونی مسبب اصلی افت 
فنی این بازیکنان اس��ت. تغییرات در تبریز قطعی 

است و تنها انتخاب یکی از این گزینه ها می ماند.
مس�ؤولان  ■ از  یک�ی  عجی�ب  درخواس�ت 

تراکتورسازی از تونی
یکی از مس��ؤولان تراکتورس��ازی از س��رمربی 

تیم درخواس��ت عجیبی ک��رد. با اینک��ه مدیران 
تراکتورس��ازی بارها در مصاحبه ه��ای خود اعلام 
کرده ان��د تون��ی اولیویرا برای انتخ��اب بازیکنان و 
ترکیب تیمش اختیار تام دارد اما یکی از مسؤولان 
این باشگاه که رابطه نزدیکی هم با مدیرعامل دارد، 
درخواست جالبی از تونی داشته است. این مسؤول 
بعد از چند هفته نیمکت نشین شدن حمزه یونس، 
مهاجم تونسی توسط اولیویرا، سرمربی را بابت این 
مساله بازخواست و اعلام کرد حمزه باید در ترکیب 

اصلی باشد!
دبیری: سربازان تراکتور تعصب ندارند ■

شهرام دبیری درباره علل ناکامی تراکتورسازی 
در لی��گ برت��ر اظه��ار داش��ت: عوام��ل زیادی 
دست به دست هم داده تا این تیم در فصل پانزدهم 
لیگ برتر نتواند نتایج خوبی را به دس��ت آورد. از 
نظر من تراکتورسازی امس��ال خوب بسته نشد. 
تغیی��رات متعدد در ترکیب تیم موجب ش��ده تا 
بازیکنان در زمین مسابقه نتوانند آن طور که باید 
فوتب��ال روانی را به نمایش بگذارند. وی ادامه داد: 
با توجه به اینکه تعداد سربازان تراکتورسازی زیاد 
اس��ت به نظر می رسد این بازیکنان تعصب کافی 
به تیم ندارند ی��ا آن طور که باید بازی نمی کنند.  
شاید اگر این نفرات عملکرد بهتری داشته باشند، 
تیم نتایج مطلوبی را به دست آورد. عضو تبریزی 
هیات رئیس��ه فدراسیون با اش��اره به انتقادهایی 
که این روزها از مدیریت باش��گاه تراکتورس��ازی 
می ش��ود، عنوان کرد: مدیریت باشگاه هم در این 
ناکامی ها نق��ش دارد اما نمی توان همه تقصیرها 
را گردن عباس��ی انداخت، هرچند مشکلات مالی 

تراکتورس��ازی را آزار می ده��د و امیدوارم هرچه 
زودتر این مس��ائل حل ش��ود. دبی��ری در ادامه 
خاطرنش��ان کرد: البته در کن��ار ضعف هایی که 
اش��اره کردم، تراکتورس��ازی از داوری هم ضربه 
خورده اس��ت. داوری هایی که انجام می شود اصلا 
خوب نیس��ت اما یک نکته مثبت این اس��ت که 
داوران چند هفته ای است با اشتباهات تاثیرگذار 
محروم می شوند و این یک نکته خوب به حساب 
می آید. هرچند گاهی اوقات بی تدبیری مش��اهده 
می شود. مثلا انتخاب محس��ن ترکی برای دیدار 

تراکتورسازی و پرسپولیس شبهه برانگیز بود. 
کاظم�ی به س�یاه جامگان نزدیک تر ش�د تا  ■

قلعه نویی
مدیرعامل سیاه جامگان می گوید شانس فرهاد 
کاظمی برای هدایت تیمش بیشتر از امیر قلعه نویی 
است. مسؤولان تیم فو تبا ل سیاه جامگان از چند روز 
پیش مذاکراتی را با امیر قلعه نویی و فرهاد کاظمی 
آغاز کردند. طبق شنیده ها امیر قلعه نویی علاقه ای 
ب��ه هدایت هیچ تیمی تا نیم فصل لیگ برتر ندارد 
و همان طور که مدیر عامل سیاه جامگان می گوید 
شانس فرهاد کاظمی برای هدایت این تیم بیشتر 
است. محمدرضا عباسی، مالک سیاه جامگان درباره 
انتخاب سرمربی جدید تیمش گفت: روز سه شنبه 
تکلیف سرمربی جدیدمان مشخص خواهد شد. هر 
2 مربی کارنامه دار هس��تند و تا جایی که می دانم 
ش��انس فرهاد کاظمی بیشتر است. براساس گفته 
مالک این باش��گاه، فرهاد کاظم��ی در حال  حاضر 
در مش��هد به سر می برد و همین موضوع می تواند 

شانس او را برای هدایت این تیم بیشتر کند.

علیرضا اش�رف: قهرمانی تیم ملی فوتس��ال بانوان 
ایران در آس��یا نش��ان داد فوتبال ایران پتانسیل 
بالایی دارد و کافی است به ظرفیت هایش صحیح 
و کامل توجه شود؛ فوتبال ایران بزرگی در آسیا را 
از نو آغاز کرده اس��ت. تیم ملی فوتبال بزرگسالان 
ای��ران امید زیادی برای رس��یدن ب��ه جام جهانی 
2۰۱۸ روس��یه دارد. وجود بازیکن��ان جوان و در 
عین حال باتجربه در این تیم نویدبخش یک تیم 
پویا و پرانرژی در جام جهانی پیش رو است. بیشتر 
جوان های تیم ملی هم از تکنیک خوبی برخوردارند 
و هم در قالب کارهای گروهی نقش آفرینی مناسبی 
دارند. روی نیمکت تیم ملی هم فردی نشسته که 
اکن��ون باید به تجربه و علم ب��الای مربیگری اش، 
ش��ناخت عمی��ق و زیادش ب��ه فوتبال ای��ران را 
اضافه کنیم. کارلوس ک��ی روش با گلچین کردن 
جوان های باانرژی، باانگیزه و توانمند لیگ نش��ان 
داد می خواهد با ایران در جام جهانی 2۰۱۸ بزرگی 
کند. بلافاصله پ��س از جام 2۰۱۸، جام ملت های 
آس��یا از راه خواهد رس��ید و با روندی که تیم ملی 
در پیش گرفته و با تصور موفقیت نسبی احتمالی 
تیم در جام جهانی می توان امیدوار بود ایران امید 

نخس��ت قهرمانی در جام ملت های 2۰۱۹ باشد. 
کمی نزدیک تر از جام جهانی، رقابت های مقدماتی 
المپیک پیش روی تیم پرامید امید ایران است. تیم 
امید بیشتر از هر دوره ای بازیکنان خوب و توانمند 
دارد ک��ه در عی��ن جوانی به پختگی رس��یده اند. 
امس��ال بی��ش از ه��ر دوره ای به صع��ود ایران به 
المپیک امیدواریم. قرعه آسان تیم ملی در مرحله 

گروهی رقابت های آس��یایی انتخابی المپیک هم 
این امید را افزون کرده اس��ت. رس��یدن تیم امید 
به المپیک 2۰۱۶ ریو یعنی پایان طلسم 4۰ ساله 
غیبت ایران در بزرگ ترین رقابت ورزش��ی جهان 
البته در رش��ته فوتبال. فوتسال و فوتبال ساحلی 
هم که مدت هاست در شرایط خوبی به سر می برند 
و نتایج دلچسب و شادی آفرین کسب می کنند. از 

تم��ام این »امیدها« مهم تر و از تمام این آرزوهای 
دس��ت یافتنی نزدیک ت��ر و ش��یرین تر، قهرمانی 
دختران فوتسال ایران در آسیاست. برای نخستین 
بار بانوان ایرانی در یک رش��ته تیمی قهرمان آسیا 
شده اند و این قهرمانی نوبرانه در فوتسال رخ داده 
است. س��روری دختران ایرانی در آسیا نویدبخش 
حرکت تازه فوتبال ایران به س��مت بزرگی در قاره 
کهن اس��ت. بانوان فوتسالیست ایران نشان دادند 
در روزگار پیش��رفت فوتبال – و البته فوتسال – و 
حرکت رو به رشد ایران در عرصه های بین المللی، 
باز ه��م خانم ه��ا مقدم ان��د! برنامه ری��زی خوب، 
پشتوانه سازی قوی، حمایت بی دریغ و تمام وکمال 
فدراس��یون، نبود حاشیه ها و مسائل منفی در تیم 
و از همه اینها مهم تر عزم راسخ فوتسالیست های 
ایرانی باعث ش��د تیم فوتسال بانوان ایران قهرمان 
آسیا ش��ود. این روند اگر الگوی سایر تیم ها شود 
قطعا به نتیج��ه دلخواه منجر می ش��ود. تیم ملی 
فوتبال ایران و تیم امید ایران هر 2 اکنون به چنین 
روندی نیاز دارند. فوتبال ایران حرکت به سمت بام 
آس��یا را از نو آغاز کرده و طلای دختران فوتسال، 

طلیعه این آغاز است.

بررسی وضعیت تیم هایی که قصد تغییر کادر فنی دارند

مربیان در انتظار شکار

خیز تازه فوتبال ایران به سوی بام آسیا

در فوتبال هم خانم ها مقدم اند!


